

《单词百科:moisture是什么意思?moisture怎么发音?moisture的解释和用法》

英语单词moisture是什么意思?moisture怎么读?moisture怎么发音?简答网为您整理了moisture的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



moisture怎么读

moisture的读音:[m st (r)]

moisture的意思

1、n.水分;湿气;潮湿;降雨量;

moisture的相关词组

1、moisture control 湿度控制;

2、moisture content 湿量, 水分(含量);

- 3、 antecedent moisture [医]径流期前湿度，异常湿度;
- 4、 moisture acceptor 吸湿剂[器];
- 5、 moisture abstraction 脱水（作用）;
- 6、 moisture absorber 吸湿器;
- 7、 absorbed moisture 吸收水分;

moisture的近义词

- 1、 damp adj.潮湿的;
- 2、 dampness n.湿气，潮湿;湿度;
- 3、 wet adj.湿的;下雨的;（人）软弱的;

moisture的双语例句

- 1、 The roots transmit moisture and nutrient to the trunk and branches.

根将水分和养料输送到干和枝.

- 2、 Healthy skin conditioning gloss, color, compact, flexible, red, delicate, moisture, thickness, acid-base.

调理出健康皮肤的光泽、色泽、紧致、弹性、红润、细腻、润泽、厚薄、酸碱.

- 3、 The moisture present in all foods absorbs the flavour of the smoke and eventually diffuses that flavour into its interior.

所有食物中都存在的水分会吸收烟味，并最终将其散播到食物内部。

- 4、 This tree drank up more moisture than that one.

这棵树吸收的水分比那棵树多.

- 5、 Moisture in the atmosphere condensed into dew during the night.

大气中的水汽在夜间凝结成了露珠.

6、The proposed moisture-permeable and water-proof rubberized fabric consists of coating, substrate and textile.

所研制的透湿防水胶布的结构组成为覆盖胶层、底涂胶层和纺织物层。

7、A plastic coating repels moisture.

塑料涂层能防潮。

8、The umbrella dripped moisture.

伞滴着水珠。

9、The drug has lost its potency by being exposed to moisture.

这药因受潮失去了效力。

10、The soil moisture in the fields was evaporated.

田里的水分散失了。

11、The moisture content change and some physiological mechanism in tobacco flue curing process were studied.

研究了烟叶烘烤过程中某些生理变化及与水分动态的关系。

12、Specific Property : white prill granular powder or flake, suck up moisture.

特征: 白色粒状、球状、粉状或片状, 易吸潮。

13、Pressure created by sound waves squeezes moisture from the air, creating the "artificial cloud."

声波产生的压强将空气中的水分挤压出来, 形成 “人造云”。

14、Humidity The moisture content of the atmosphere.

湿度: 是大气中的水分含量。

15、The moisture in the air makes it humid today.

今天空气中水气大, 天气很潮湿。

16、A thin, glistening thread of moisture ran along the rough concrete sill.

在粗糙不平的水泥窗台上有一条细细的发光水印。

17、Excessive moisture is unfavourable for soybean germination.

水分过多对于大豆萌发是不利的。

18、Heat and moisture will germinate the seeds.

温度和水分会使种子发芽。

以上是简答网为您整理的moisture怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于moisture的用法

、moisture的释义、moisture的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/moisture>

